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Zgodnie z art. 24 ust. 6 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o sarnorządzie grninnym

(t.j. Dz.U. z 2024 r. poz. 1465 ze zm.) przekazuję zapytanie z dnia 6 lutego 2025 r.

radnego Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim Pana Roberta Czerechowskiego w

sprawie planów Gminy Sepólno Krajeńskie w zakresie Rządowego Prograrnu Rozwoju
Infrastruktury Sportowej.
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Robert Czerechowski

Radny Rady Miejskiej
w Sępólnie Krajeńskim
ul. T. Kościuszki 11

89-400 Sępólno Krajeńskie
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Sępólno Krajeńskie,
06.02.2025 r.

Szanowny Pan
mgr inż. Waldemar Stupałkowski
Burmistrz Sępólna Krajeńskiego

za pośrednictwem
Przewodnicz4cego Rady Miejskiej

w Sępólnie Krajeńskim
ul. T. Kościuszki 11

89-400 Sępólno Krajeńskie

ZAPYTANIE

Szanowny Panie Burrnistrzu,

Zwracam się z uprzejmym zapytaniem dotycz4cym planów Gminy Sępólno Krajenskie
w zakresie ubiegania się o dofinansowanie w ramach Rządowego Programu Rozwoju
Infrastruktury Sportowej.

Chciałbym uzyskać inforrnację, czy Gmina Sępólno Krajeńskie planuje wnioskować o środki
w ramach tego programu, a jeśli tak, to na jakie inwestycje w obszarze infrastmktury sportowej
gmina planuje przezmczyć te fundusze.

Z poważaniem.
Robert Czerechowski


